



Til:
Menighedsrådet

HYLLEHOLT KIRKE

KORDEGN
BODIL HOVMAND
HOVEDGADEN 15
4654 FAKSE LADEPLADS
TLF. 56 71 60 83 / 24668977
E-MAIL: BOHO@KM.DK
WWW.HYLLEHOLTKIRKE.DK

Faxe Ladeplads d. 10.05.2018
AS/BOHO

Menighedsrådsmøde mandag d. 28.05.2018 kl. 19.00 Hylleholt Sognehus, Hovedgaden 15, Faxe Ladeplads

Til stede: Arne Skovbæk (AS); Inger Christiansen (IC); Henrik Morin (HM);
Bent Friis (BF); Hanne Due Jensen (HDJ); Bente Holm (BH); Erik Grønvall
Kempfner (ERGK); Sonja Olsen (SOL); Bodil Hovmand (BOHO)

Afbud:
Referent:IC

DAGSORDEN:

- 1. Godkendelse af dagsorden:** Tilføjelse nyt pkt. 17. Pkt. 4 ændret til: Budget 2019.
Godkendt.
- 2. Godkendelse af 3 mdr. Regnskab for Hylleholt Kirkekasse i Regnskabsperioden 01-01-2018 – 31-12-2018**
Saldo: 31-03-2018: Overskud 94.904,45 kr. Godkendt.
- 3. Løbende regnskab Saldo 30-04-2018 for Hylleholt Kirkekasse:** Godkendt
- 4. Hylleholt Sogns Menighedsråd CVR- nr. 25 90 96 15. Budget 2019**
Foreløbigt budget afleveret den 09.05.2018 Kl. 11.21: Beslutning: Mr godkender foreløbigt budget 2019
- 5. Aftensgudstjenester v/ERGK**
Forslag. 2 aftensgudstjenester i sommerperioden og 2 i vinterperioden. Punktet tages op på næste møde.
Beslutning: Onsdag den 15/8 kl. 19.30 vil der være en aftensgudstjeneste som annonceres i avisen .
- 6. Folkekirkens Skoletjeneste – FISK**
Rapport fra årsmødet v/IC og AS: Et flot arrangement. Stor ros til FISK, for deres store arbejde.
- 7. Medarbejdermødet d. 28.05.2018:** Arne Pedersen er valgt til SIR. Referat udsendes.
- 8. APV – handleplan:** De fleste punkter en på plads. En revideret APV bliver sat frem på graverkontoret. Der bevilliges større skærm til, via Palle Føns, til kordegnkontoret. Der bevilliges et par skærmbriller til kordegn.
- 9. Person Data Loven.**
Aktiviteter vi skal handle på v/BH
Sikring af kordegnkontor – låse – nyt skab? – adgang til kontor: Stående udvalg anbefaler: Låse på alle skabe. Papir vedr. MR skal adskilles fra kirkekontorets.
Beslutning: Der bliver indkøbt nye skabe/brandskabe, med lås, efter behov. Sonja, Bent og Henrik arbejder videre med det.
Fremover skal vi arbejde med: Nyhedsbrev, kommunikation med eksterne parter via mails, hvad skal vi spørge om ved tilmeldinger f.eks. baby salmesagn, kor og andre arrangementer, accept fra medarbejder vedr. foto på hjemmesiden, privatlivspolitik,

papirarkiver skal renses ud for personfølsomme oplysninger. Et udvidet stående udvalg arbejde videre.

10. Adgangsvej til kirken – evt. orientering fra landskabsarkitekt Charlotte Skibsted:

Vi har ikke modtaget noget.

11. Flagstang v/kirken

Kirkens officielle flagning flyttes fra flagstang ved Hylleholt Sognehus til den nye flagstang foran kirken.

Beslutning: Godkendt. Flagstangen betales af arv efter Karen Babette Larsen. Stående udvalg laver et forslag til hvornår der skal flages.

12. Flagstang v/ Hylleholt Sognehus

Flag hejses, når det findes relevant i.f.m. aktiviteten i Hylleholt Sognehus.

Beslutning: Godkendt. Stående udvalg laver et forslag til hvem der har ansvaret.

13. Evaluering af filmaften.

Drøfte om vi skal prøve med enkelte filmaftener

Beslutning: Gudstjeneste- og aktivitetsudvalget tager det op på næste møde.

14. Evaluering af andre møder, hvor der er udarbejdet procespapirer.

- **Skal vi fortsætte hermed.** Tages op på lukket møde

15. Evaluering af 2. pinsedagsgudstjeneste i Tryggevælde Provsti d. 21. maj:

Evalueringmøde den 15/6 kl. 10.30, på provstikontoret.

16. Div. orientering

- **Medarbejderrepræsentant v/BOHO:** Har været på kursus vedr. persondataforordningen. IT nedbrud – igen. Bodil har været på arbejdet en sen aften. Der er kommet mange positive tilmeldinger fra de involverede parter. Det er nødvendigt at Bodil udskriver alt, derfor skal det opbevares i et brandskab.

- **Kontaktperson v/BH:**

- **Kirkeværgen v/BF:** Kirkemuren er fin.

- **Kasserer v/SOL**

- **Sognepræst v/ ERGK:**

- **Formand v/AS**

- **hilsen fra Laila Westergaard:** Orientering

- **Formandsmøde 29.05.2018:** AS, BF, SOL deltager.

- **Hylleholt Sognehus v/IC:** Ny tavle sat op. Rengøring af køkken, sammen med Bente Jepsen.

- **Div. udvalg:**

- **Gudstjeneste- og aktivitets Udvalg v/IC:** Møde næste mandag

- **Erindringsværkstedet 2018 v/HM:** Dejlig udflugt, god stemning og mange deltagere.

- **Koncert Udvalg v/IC:**

- **KirkeHilsen Udvalg v/VB:** Veras sidste blad er ude. Flot som altid.

- **Det Stående Udvalg v/AS:** Referat kommer.

- **Webmaster – Nyhedsbreve – Face Book v/HM:** Nyhedsbrev og FB holder ferie.

- **Andre Meddelelser**

17. Minikonfirmation undervisning: Efter evaluering af forårets forløb, ønsker Michael, Erik, Charlotte fremover at lægge undervisningen om foråret.

I dette efterår er der ikke børn til et hold.

En del af de sidste timer som er afsat til Michael i 2018, ønskes konverteret til et krybbespil. Drøftelsen skal være i fællesudvalget.

Erik laver et forslag, som sendes til AS. AS kontakter fællesudvalget.

18. Evt.

Med venlig hilsen

**Arne Skovbæk
formand**

**Bodil Hovmand
kordegn**

Arne Skovbæk

Bent J. Friis

Inger Christiansen

Sonja Olsen

Henrik Morin

Hanne Due Jensen

Bente Holm

Erik Grønvall Kempfner